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Effect of advertisement 广告效果

A:I'm glad to tell you that the advertisements have a good effect. We have received many orders recently.

很高兴告诉您初步效果非常好。这几天我们收到了很多订单。

B:Excellent. That shows the advertisement is a great success! I am so glad to hear the news.Frankly speaking, you are just our customer, once your business is on the right path, with our help, you will become a billionaire.

这么说广告很成功啊。听到这个消息我很高兴。我跟您说吧，现在您只是我们的小客户，可是一旦我帮您走上正轨，您会成为亿万富翁。

A:Thank you. So I think it is necessary to have some more advertisement.

谢谢您。所以我觉得广告要继续做。

B:Of course.

当然了。

A:Now let's make a plan about the following period of time.

现在把下一阶段的预算做个计划吧。

B:OK, I have some magazines for the advertisements. Please have a look at them. Be sure tobe clear about where you get the orders so that we may predict which kind of advertisement is most effective.

好吧。我还有一些可登广告的杂志，您看一下。请不要忘记分清从哪儿得到的订单，这样咱们就可以知道哪种广告最有效了。
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